



Company Name: Hawker Siddeley Engineering

Year founded: 1958

Products: Distribution and Power Transformers and New Electric Motors.

Location:

23 Lobengula Road
Southerton
Harare
Zimbabwe

Hawker siddeley electric, synonymous with south wales electric has shared the same umbilical code since inception in rhodesia in 1958. For nearly 60 years now the core expertise remains anchored in the energy/manufacturing sector with key skills in the manufacture, maintenance, repair and service of distribution and power transformers up to 50mva at 132kv. The provision of new electric motors, also repairs and services became a natural appendage with the acquisition of Corbzim (Pvt.) limited in 2004.

The South Wales Electric brand, propagated by Hawker Siddeley engineering maintains a domineering position in the manufacture, supply, repairs and maintenance of distribution, power and special application transformers. With over 100 000 units in service today since 1958, we have remained preferred suppliers for ZESA in Zimbabwe, Zesco in Zambia, BPC in Botswana, ESCOM in Malawi, SNEL in the DRC including various local mines, municipalities and industries in the region. Increasingly we have benefited from the patriotic "buy local" campaigns in the region with the added advantage of citizens realizing that most of the cheap imports, especially from the Far East are expensive in the end.



Nom de l'entreprise: Hawker Siddeley Engineering

Année de fondation: 1958

Produits: Transformateurs de distribution et de puissance et moteurs électriques neufs.

Emplacement:

23 Lobengula Road
Southerton
Harare
Zimbabwe

Hawker siddeley électrique, synonyme de South Wales Electric, a partagé le même code ombilical depuis sa création en Rhodésie en 1958. Depuis près de 60 ans, l'expertise de base reste ancrée dans le secteur de l'énergie et de la fabrication avec des compétences clés dans la fabrication, la maintenance, la réparation et le service De distribution et transformateurs de puissance jusqu'à 50mva à 132kv. La fourniture de nouveaux moteurs électriques, ainsi que des réparations et des services, est devenu un appendice naturel avec l'acquisition de Corbzim (Pvt.) Limitée en 2004.

La marque South Wales Electric, propagée par Hawker Siddeley engineering, maintient une position dominante dans la fabrication, l'approvisionnement, la réparation et la maintenance des transformateurs de distribution, d'alimentation et d'application spéciale. Avec plus de 100 000 unités de service aujourd'hui depuis 1958, nous sommes restés des fournisseurs privilégiés pour ZESA au Zimbabwe, Zesco en Zambie, BPC au Botswana, ESCOM au Malawi, SNEL en RDC, y compris

diverses mines, municipalités et industries locales dans la région. De plus en plus, nous avons bénéficié des campagnes patriotiques "d'achat local" dans la région, avec l'avantage supplémentaire des citoyens de constater que la plupart des importations bon marché, en particulier en Extrême-Orient, sont coûteuses à la fin.